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ZAPISNIK  
8. izredne  seje Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru, z dne 03.08.2012 

 
 
Prisotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: 
Red. prof. dr. Ivan Krajnc, red. prof. dr. Radovan Hojs, izr. prof. dr. Kazimir Miksić, red. prof. dr. 
Breda Pečovnik Balon, red. prof. dr. Milan Brumen, izr. prof. dr. Anton Crnjac, red. prof. dr. Nadja 
Kokalj Vokač, red. prof. dr. Dušanka Mičetić-Turk. 
 
Odsotni člani Senata Medicinske fakultete Univerze v Mariboru: red. prof. dr. Jože Drinovec,  
red. prof. dr. Alojz Gregorič, red. prof. dr. Željko Knez, izr. prof. dr. Blanka Kores Plesničar, red. 
prof. dr. Iztok Takač, Eva Nike Cvikl, Rok Hržič, Gašper Navršnik in Ana Žvižej. 
 
Ostali prisotni: 
red. prof. dr. Dušica Pahor, doc. dr. Bogdan Čizmarevič, Tatjana Golob in Boštjan Križ. 

 

Dekan  red. prof. dr. Ivan Krajnc je pozdravil prisotne. 
 
Predlagal je v potrditev dnevni red 8. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru: 
 

1. Vdor in kraja podatkov izpitov iz baze Multiple Choice (vdor dne 19.6.2012) 
2. Predstavitev sklepov prodekanskega kolegija z dne 2.8.2012 
3. Dopis prof. Kačič (predsednik Gradbenega odbora za Novogradnjo MF UM) in dopis 

Günterja Soviča iz Proplus-a glede spremembe projektne dokumentacije  - dodatna 
oprema JN 

4. Odgovor prof. dr. Željka Kneza na pismo prof. Kačiča 
 

 
Navzoči so soglasno potrdili dnevni red 8. izredne seje Senata Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru. 
 
Opomba: Seja je bila zaradi nesklepčnosti zgolj informativne narave. Obravnavane teme se 
bodo ponovno predstavile na naslednji redni seji Senata MF UM v mesecu septembru 2012. 
 

Ad 1. 
 
Dekan red. prof. dr. Ivan Krajnc, dr. med.  je članom Senata Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru poročal o vdoru in kraji izpitnih ter osebnih podatkov iz baze Multiple Choice. Podatke 
je odtujil eden izmed študentov, ki je bil prisoten na kolokviju. Vdor se je zgodil dne 19.6.2012 
pri pisanju kolokvija iz Interne medicine. Prodekanja za študentske zadeve Nina Pivec je o tem 
obvestila prof. dr. Ivana Krajnca in prof. dr. Bredo Pečovnik Balon dne 25.7.2012.  
Dekan MF UM je poudaril, da je potrebno aktualizirati bazo izpitni vprašanj za premete, ki 
opravljajo elektronsko preverjanje znanja. 
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Doc. Dr. Bogdan Čižmarevič je poudaril, da je problem v tem, da so bili odtujeni tudi osebni 
podatki študentov, kar lahko ima posledice pri informacijski pooblaščenki. 
 
Prof. dr. Dušica Pahor je izrazila začudenje zakaj je trajalo več kot mesec dni, preden je 
prodekanica Nina Pivec o dogodku obvestila vodstvo fakultete. Hkrati je dodala, da je kopiranje 
in pošiljanje podatkov definitivno krivda študenta, saj so bila uničena večletna dela profesorjev. 
Kot bodoči zdravnik in senator MF UM bi študent moral postopati drugače, in sicer nemudoma 
obvestiti prof. Bredo Pečovnik Balon o dostopnih podatkih na računalniku. 
 
Prof. dr. Hojs je prisotne tudi seznali z dejstvom, da so bili na začetku zavedeni glede samega 
poteka odtujitve podatkov. Sprva se je namreč sklepalo, da je nekdo izven UM vdrl v informacijski 
sistem MF UM in tako odtujil izpite. Šele čez čas se je izkazalo, da temu ni bilo tako. 
 
Prof. dr. Breda Pečovnik Balon je zbranim podala tudi svoje gledanje na nastalo situacijo in še 
enkrat povedala potek dogajanja dne 19.6.2012.  
 
Prof. dr. Dušanka Mičetić – Turk je bila mnenja, da je za nastalo situacijo odgovornih več ljudi, ki 
so posledično odgovorni tako moralno, kot etično. Izpostavila je poštenost v zdravstvenem poklicu 
in dodala, da sankcije morajo biti ter, da se je potrebno pogovoriti z vsemi, ki so za dogodek 
vedeli. Hkrati je dodala, da računa na pomoč senatorjev. 
 
Prof. dr. Anton Crnjac je bil mnenja, da je za nastalo situacijo krivih več oseb, zato je potrebno 
krivdo deliti. Pri vsej nastali situaciji pa je prof. dr. Crnjac poudaril, da gre v I. fazi za izziv 
študenta (pogled »ikone z izpiti« na ekranu računalnika), medtem ko gre v II. in III. fazi za sankcije 
študentu (kopiranje in razpošiljanje podatkov drugim študentom na MF UM). 
 
Dekan MF UM je poudaril, da se v tem primeru niso odločili za kazensko ovadbo zoper študenta 
prav zaradi dejstva, da je v zadevi kriva tudi MF UM. Prof. dr. Ivan Krajnc je zbranim povedal tudi, 
da je z študentom opravil razgovor, kjer je študent podal informacijo, da bo zaradi storjenega 
podal svoj odstop iz mesta člana Senata MF UM. Dokončno odločitev glede sankcije zoper študenta 
bo podalo Disciplinsko sodišče I. Stopnje in Senat MF UM. 
 

Ad 2. 
 

Dekan red. prof. dr. Ivan Krajnc, dr. med. je članom Senata Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru poročal o poslanem obvestilu (elektronsko sporočilo) predstojnikom kateder, ki se bodo 
selile v novo zdradbo MF UM - oprema. 
 
Odobrena je naslednja selitev prostorov v novogradnjo MF UM: 
 

 Inštitut za fiziologijo (prof. Marjan Rupnik), 

 Katedra za biofiziko (prof. Milan Brumen), 

 Simulacijski center (novi ORL UKC MB doc. dr. Sebastjan Bevc, dr. med., doc.dr. Miljenko 
Križmarić), 

 SIM-LAB (stari ORL UKC MB, doc. dr. Sebastjan Bevc, dr. med, doc.dr. Miljenko Križmarić), 
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 Laboratorij za analizo gibanja (prof. dr. Zmago Turk – stari ORL). 
 
Zbrane je seznanil tudi z informacijo, da se oprema iz laboratorijev na Magdalenskem trgu 5 
ne bo selila v novogradnjo MF UM: 
 

 tako bo prof. Uroš Potočnik deloval na obeh lokacijah (Magdalenski trg 5 in novogradnji MF). 
 
Vsa oprema, ki je v lasti MFUM se bo selila v novogradnjo MF: 
 

 prof. Maja Rupnik -  vsa oprema, ki je v lasti  MF UM in je na lokaciji ZZV MB, se mora obvezno 
prenesti v objekt novogradnje MF UM. 

 vsa oprema iz MF UM, ki je na lokaciji FKKT UM, se seli novogradnjo MF UM. 

 vsa oprema, ki je na lokaciji Klinike za ginekologijo UKC MB (SIM LAB), se seli v Novogradnjo 
MF UM 

 oprema, ki je na lokaciji NMP se seli v novogradnjo MF UM. 

 oprema, ki je locirana na Krekovi 2 (Družinska medicina) in Slomškov trg 2 (strokovne službe 
MF UM). 

 vsa ostala oprema v UKC MB (urologija, ORL, oftalmologija) se seli v novogradnjo MF UM. 
 
Seznam selitve opreme je dokončen. 
 
Dekan red. prof. dr. Ivan Krajnc, dr. med. je člane Senata Medicinske fakultete Univerze v 
Mariboru obvestil s sklepi prodekanskega kolegija MF UM z dne 2.8.2012. Pojavili so se problemi z 
mikrolokacijami, saj so nekateri predstojniki kateder, ki bodo imeli prostore v novogradnji MF UM 
podali mnenja, da jim načrtovana razporeditev inštalacij v prosotrih ne ustreza, čeprav so bili pri 
načrtovanjih laboratorijev vključeni vsi specialisti za laboratorije. 
 
Na prodekanskem kolegiju so glede laboratorijev prodekani in dekan MF UM sprejeli sklep:  
 
Prodekani Medicinske fakultete Univerze v Mariboru in dekan soglašajo, da se izvede in izgradi del 
laboratorijskega dela v novogradnji MF UM po že sprejeti projektni dokumentaciji, saj smatrajo, 
da spremembe niso potrebne. Spremembe bi zakasnile izgradnjo, povečale stroške, tako na 
gradbenem delu, kot tudi pri projektantih. Ocenjena vrednost sprememb samo na projektiranju 
znaša ca. 50.000,00 €. Hkrati bi se gradnja podaljšala za cca. 2-3 mesece. 
 
Vsi laboratoriji bodo standardno opremljeni in imeli bodo standardno opremo. Dekan MF UM je 
poudaril, da je prof. dr. Željko Knez opravil revizijo celotnih zahtev glede laboratorijske opreme, 
ki so jo podali predstojniki katedr na MF UM. Pri reviziji so se upoštevale že nabavljene aparature, 
da se nabava ne bi podvojevala in s tem podvojevali stroški. 
 
Prof. dr. Nadja Kokalj Vokač je poudarila, da so se prav zaradi racionalizacije združile 4 katedre 
glede opreme in potreb v laboratorijih. Hkrati je omenila, da nikoli ni bila obveščena o razporeditvi 
prostorov v novogradnji in lociranju njene katedre. 
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Temu je pritrdil tudi prof. dr. Milan Brumen in ponovno poudaril, da predstojniki kateder nikoli 
niso bilo obveščeni glede laboratorijev in prav tako ni bilo na MF UM kompetentnih ljudi, ki bi 
lahko pomagali z informacijami glede laboratorijev na novogradnji. 
 
Na omenjeno temo je dekan MF UM prebral elektronsko sporočilo prof. dr. Kneza glede 
obveščenosti predstojnikov kateder. 
 
Prof. dr. Dušanka Mičetić – Turk je dekana MF UM vprašala, kako bo z dostopnostjo v laboratorije 
novogradnje MF UM. Dekan MF UM je poudaril, da bodo laboratorije koristili vsi v dogovoru s 
predstojniki in bodo ob vstopu imeli svojo šifro, s katero se bodo arhivirali vstopi in izstopi. 
Laboratoriji so namreč financirani z javnim denarjem MF UM. 
 
Dekan MF UM je zbrane seznanil tudi z obiskom delegacije, ki se bo 14 9.2012 odpravila na 
medicinsko univerzo v Grazu, kjer si bodo natančno ogledali laboratorije, njihovo razporeditev in 
pridobili podatke koliko kapacitetv laboratorijev potrebuje posamezna katedra. 
 
Dekan red. prof. dr. Ivan Krajnc je članom Senata MF UM poročal, da je za predstojnika vseh 
laboratorijev na Medicinski fakulteti Univerze v Mariboru imenoval prof. dr. Željka Kneza. 
Predstojnik je zadolžen za reševanje vseh problemov v zvezi z laboratoriji v novogradnji, 
ekonomičnostjo koriščenja laboratorijske opreme, pomoč pri kandidiranju za nove projekte, ipd… 
To predstojništvo zajema tudi laboratorije na Magdalenskem trgu 5 in Anatomskega inštituta MF 
UM. 
Njegov opis del in nalog bo predstavljen na eni izmed naslednjih sej Senata MF UM. Poudaril je, 
da je prof. dr. Željko Kneza izbral prav zaradi dejstva, da mu kmalu poteče mandat kot dekanu 
FKKT, je predstojnik Katedre za kemijo na MF UM, ter ima večletne izkušnje z delom v 
laboratorijih. 
 
Prof. dr. Milan Brumen je bil začuden nad izbiro in je podal vprašanje kako je lahko prof. dr. Knez 
predstojnik vseh laboratorijev na MF UM in ali se bo moral sedaj glede projektov in ostalih zadev 
obračati izključno in samo na prof. dr. Željko Kneza in ne na vodstvo MF UM. 
 
 
 
Zapisala:       dekan MF UM 
Boštjan Križ, Tatjana Golob     red. prof. dr. Ivan Krajnc, dr. med. 
 
 
Maribor, 03. 08. 2012 

 


